
Bestyrelsesmøde i DKeF søndag den 21. marts kl. 10.00 
TEAMS 

 
DKeF bestyrelse: Niklas L. Rejnstrup, Michael Zimmermann, Helene H. Jensen, Svend 
Jørgensen, Finn Hyldmar, Marita Geinitz 
 
DKeF: Jan Donde 
 
Tilforordnede tovholdere: Marianne Jensen, Allan Mortensen 
 
Afbud: 
 
 
Dagsordenspunkt Referat 
Pkt. 1  
Godkendelse af sidste referat 
 

 
Godkendt 

Pkt. 2 
Corona-nyt 
Hvis der er kommet nye 
udmeldinger om restriktioner – 
og det ikke passer med vore 
planer. 
 
Ældrekegler har ringet og 
meddelt at de har aflyst 
mesterskaberne. 
 

 
Efter en lang debat og udveksling af 
synspunkter, hvor vi kom ind på at der 
er ingen indikationer på at 
indendørssporten åbner op lige med det 
samme. Selv hvis der åbnes op, er det 
ikke sikkert at alle centre må åbne.  
 
Vi har taget tilkendegivelserne fra 
møder, Facebook og i samtaler med i 
vores overvejelser og drøftelser, hvor 
der har været lagt vægt på at det bliver 
et meget presset program og der har 
ikke været muligheder for at træne.  
 
Vi blev i bestyrelsen enige om følgende: 
  
•Sæsonen for 2020-2021 annulleres. 

Op- og nedrykning ændres 
ikke (medmindre der er 
hold der trækker sig). 

 
•Turneringsudvalget sender 
invitationerne til næste sæson inden ret 
længe 
 
•Kørepenge for sæsonen 2020-2021 
beholdes. 
 
•Startgebyret for sæson 2020–2021 
godskrives til sæson 2021-2022. 
 
Ungdommen er i kontakt med tyskerne 
for at finde ud af hvordan, og hvornår, 
landskampen kan spilles 
 
 



Pkt. 3 
Tilfredshedsundersøgelse og 
næste step/ Jan 
Herunder også offentliggørelse af 
vinderne 
 

 
Jan han gennemgik 
tilfredshedsundersøgelsen, og den skal 
selvfølgelig nedbrydes og implementeres 
i forhold til det videre sporarbejde også 
med hensyn til konkurrence set up. 
Næste step er at vi har en 
arbejdsgruppe og vi vil gerne udvide 
den med 1-2 personer. Vi indkalder 
turneringsudvalget til et visuelt møde 
for at se om der er nogen som vil være 
med i det videre arbejde, og det gør vi 
af hensyn til at de føler sig klædt på, så 
de ved hvad vi snakker om, og hvad vi 
beder dem om at deltage i. 

Pkt. 4 
Sporarbejde jf. procesplan 
(resultatmål og hovedindsatser) 
- politisk beslutning efter oplæg 
fra Jan 
 

 
Jan gennemgik sporarbejdet jf. 
procesplan: 
 
Vi har tilrettet antallet klubudvikling, og 
vi har tilrettet antallet af vækstmål. 
 
Vi har også tilrettet i forhold til 
konkurrence aktive medlemmer. 

Pkt. 5 
Årsregnskab/ Niklas 
 

 
Niklas gennemgik årsregnskabet. 
 
Vi skal huske at skrive i referatet når vi 
investere i værdipapirer og det bliver 
godkendt. 
 
Vi mangler at få indskrevet i referatet at 
vi har investeret i nye værdipapirer på 
ca 900.000,00 kr. Vi gennemgik dette 
under dette punkt. Der var ingen 
indvendinger fra bestyrelsen om dette 
 
Regnskabet blev godkendt. 

Pkt. 6 
Speeddating med 
kommunerne 
Vi har fået en invitation til dette 
møde via Teams. 
(Bilag) 
 

 
Marita og Jan deltager i speeddating 
med de kommuner som har keglebaner. 
 
 

Pkt. 7 
Skal ALLE baner måles op?  
Banekonsulenterne har 
diskuteret om alle baner skal 
måles op, eller om det er dem 
der spilles turnering/ 
mesterskaber på? 
Helene 
 
 

 
Alle baner hvor der spilles turnering og 
mesterskaber skal måles op. 
 
Banekonsulenterne beder om at få en 
oversigt over hvor der spilles og de 
kommer med dato for hvornår de bliver 
kontrolleret. 
 
 



Pkt. 7 
Alt det jeg har glemt 
 

 
Årsmødet blev gennemgået. 
 
Vi skal huske at få alle beslutninger med 
i referatet. 
 

Pkt. 8 
Eventuelt 

 
Næste bestyrelsesmøde er planlagt til 
den 11/4-2021 kl. 10.00. 

 
 


